
 
Recalling memories 
 
On a warm summer night, a gentle voice guides you through a meditative breathing journey. 
With blackbird song and distant city sounds providing the backdrop, attention is focused on the 
body and memory. An intimate, almost hypnotic journey inward, while the world outside quietly 
continues. 
The subtle movements of breathing flow perceptibly through the eyes and ears, leading back to 
the ancient rhythms of life that pulsate within each of us. Linda Samaraweerova's practice 
connects us with this silent pulse, opening a space beyond the outside world where the inner 
world is perceived, observed and explored. An immersion into the essence of our being, a 
journey into existential depth and memories that resonate with every breath. 
 
 
Recalling memories 
 
In einer warmen Sommernacht führt eine sanfte Stimme durch eine meditative Atemreise. 
Während Amselgesang und ferne Stadtgeräusche den Hintergrund bilden, richtet sich die 
Aufmerksamkeit auf den Körper und die Erinnerung. Eine intime, fast hypnotische Reise ins 
Innere, während die Welt draußen leise weiterlebt. ​ ​ ​ ​ ​ ​ ​
Die feinen Atembewegungen fließen spürbar durch Augen und Ohren und führen zurück zu den 
uralten Rhythmen des Lebens, die in jedem von uns pulsieren. Linda Samaraweerovas Praxis 
verbindet uns mit diesem stillen Puls, öffnet einen Raum jenseits der Außenwelt, in dem die 
innere Welt wahrgenommen, beobachtet und erforscht wird. Ein Eintauchen in die Essenz 
unseres Seins, eine Reise in existenzielle Tiefe und Erinnerungen, die in jedem Atemzug 
mitschwingt. 
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